
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Rady školy /RŠ/ pri Základnej škole Zázrivá, konanej dňa 16.11.2011 

Prítomní:   

- členovia RŠ : Ing. Monika Otrubová, Mária Guričanová, Ján Štyrák, PaedDr. Mária Otrubová, 

   Terézia Lášticová, Bc. Katarína Bellová  

- hostia: Mgr. Matúš Mních – starosta obce, Mgr. Anton Daubner – riaditeľ školy, Mgr. Marián  

Babiak – zrš 

 

Program:  1. Otvorenie 

                  2. Prerokovanie splnenia podmienok zo zasadania 22.9. 2011+ diskusia 

                 3. Záver 

  

K bodu 1 
Zasadnutie Rady školy otvorila a prítomných privítala predsedníčka Ing. Monika Otrubová. 

 

K bodu 2 
Lepenie zatekajúcich pergol sa podarilo zrealizovať. Pán Štyrák vyrokoval finančnú podporu 

z obecného úradu na realizáciu opravy pergol v celkovej výške 357,49 €. Práce boli vykonané 

počas predĺženého víkendu za pomoci 6 požiarnikov a pána Molíka.   

Pre školníka je potrebná výpomoc pracovníkov na aktivačných činnostiach obce pri už 

havarijnom stave na streche jedálne, na ktorú sa nalepí lepenka,  pomoc pri výmene žiariviek v 

telocvični.  (termín – ihneď) 

Výpomoc pracovníkov na aktivačných činnostiach obce pri natieraní strechy telocvične a výmene 

odkvapových žľabov na telocvični. Predpokladané náklady 500,- €. (termín – 2012) 

RŠ po prerokovaní so starostom obce a vedením ZŠ sa dohodlo, že je potrebné spílenie briez 

v školskom areáli a postupné vypilovanie niektorých starých a vysokých ihličnatých stromov 

ohrozujúcich bezpečnosť. Drevo z uvedených stromov sa použije na uzatvorenie prístreška pred 

kotolňou a uzamkne sa.  (termín – priebežne) 

Náradie  potrebné pre školníka: rebríky (nakúpené, dovezené), snežná fréza (objednaná), 

motorový vyžínač (objednaný). 



Starosta obce navrhol, že postele v bývalom ubytovacom zariadení je potrebné poprekladať do 1-

2 miestností. Prisľúbil aj výpomoc pracovníkov z aktivačných prác. (termín – do konca roka 

2011) 

Prerokovala sa možnosť na maľovanie chodieb v priestoroch starej školy, podľa možností 

rozpočtu.  

Hovorilo sa o rozpočte školy a školských zariadení. Rozpočty je  potrebné upraviť podľa 

skutočného čerpania ku koncu roku. Žiadosť o úpravy rozpočtov podľa skutočného čerpania sa 

podala aj na Obecné zastupiteľstvo.  

Riaditeľ školy informoval, že boli prevedené revízie komínov, hasiacich prístrojov a kotolne. 

Revízia kotolne ukázala na nedostatky (opotrebovanie materiálov), ktoré sa už odstraňujú.  

 

 

K bodu 3 
V závere sa predsedníčka RŠ poďakovala za účasť, podnety a návrhy. 

 

 

 

Príloha:  č.1 Prezenčná listina 

 

 

     

V Zázrivej 16.11.2011                                                            zapísala.............................................. 

                           Bc. Katarína Bellová 

 


